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Protokół Nr XXXIII/2021 

z sesji Rady Gminy Mszana w dniu 28 września 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 28 września 2021 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 
15:17 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 
1. Rafał Bura 
2. Roman Bura 
3. Roman Goik 
4. Magdalena Herman 
5. Marek Kotula 
6. Piotr Kuczera 
7. Marek Liśnikowski 
8. Celina Mizia 
9. Tomasz Mrowiec 
10. Ilona Mura 
11. Krzysztof Rduch 
12. Elżbieta Skorupa 
13. Wioleta Szotek 
14. Ewa Wawrzyczny 
15. Beata Wieszołek 

Pkt. 1 i 2. Otwarcie sesji 

Sesję otworzył i poprowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek 
Liśnikowski.  

Na podstawie listy obecności radnych stwierdził, że sesja jest prawomocna. 
Następnie powitał Radnych, Skarbnika Gminy Panią Małgorzatę Gąsior, 
Sekretarz Panią Joannę Szymańską oraz pracowników Urzędu Gminy.  
Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
Sesja była transmitowana na żywo: Rada Gminy Mszana - Sesja w dniu 28 września 
2021 - YouTube 

Pkt. 3. Przedstawienie porządku obrad 

Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z nieobecnością na sesji 
Pana Wójta, z zaproponowanego porządku obrad  nie zostanie zrealizowany 
punkt Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
Wójt przedstawi sprawozdanie na kolejnej sesji. 
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Głos zabrała Sekretarz Joanna Szymańska informując, że Pan Wójt przebywa na 
zwolnieniu lekarskim, w związku z czym sprawozdanie z działalności przekaże 
na kolejnym posiedzeniu Rady. Natomiast na ręce Przewodniczącego Sekretarz 
przekazała informację o zarządzeniach podjętych przez Wójta od poprzedniej 
sesji. Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Nie było innych wniosków o zmianę porządku obrad. 
Prowadzący obrady odczytał zmieniony porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Sprawdzenie listy obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z sesji nr XXXII/2021 Rady Gminy Mszana z dnia 25 

sierpnia 2021 r. 
5. Interpelacje. 
6. Sprawozdania z prac komisji. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a/ zmiany budżetu Gminy Mszana na 2021 rok; 
 b/ przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Mszana na 

lata 2021-2023; 
 c/ przyjęcia "Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Mszana na 

lata 2021-2024 z perspektywą do roku 2028"; 
 d/ podjęcia pilnych działań mających na celu przeciwdziałanie 

drastycznym podwyżkom cen gazu, służącego do ogrzewania 
mieszkań. 

8.  Wolne głosy i wnioski. 
9.  Zakończenie obrad 

i poddał go pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: zmiany porządku obrad. 
Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Beata Wieszołek 
NIEOBECNI (1): Ewa Wawrzyczny. 
 
Przewodniczący stwierdził, że punkty 1-3 zostały zrealizowane i przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu 

Do protokołu z sesji nr XXXII/2021 Rady Gminy Mszana z dnia 25 sierpnia 2021 r. 
nie było uwag. Przewodniczący RG zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
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Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z sesji nr XXXII/2021 Rady Gminy 
Mszana z dnia 25 sierpnia 2021 r. 
Wyniki głosowania: Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Beata Wieszołek 
NIEOBECNI (1): Ewa Wawrzyczny.  
Protokół został przyjęty. 

Pkt. 5. Interpelacje 

Nie wpłynęły interpelacje. 

Pkt. 6. Sprawozdania z prac Komisji złożyli: 

 Radny Roman Bura, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, z jej 
posiedzenia w dniu 6 września 2021 r: 

Komisja Rewizyjna przeprowadziła kontrolę w Urzędzie Gminy Mszana. 
Przedmiotem kontroli była: 

1.  gospodarka odpadami komunalnymi i zasady odbioru odpadów. 
2. kontrola koncesji na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie gminy 
w 2020 r. oraz wydatkowanie środków na realizację Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2020 roku. 

Informacji i wyjaśnień na temat gospodarowania odpadami komunalnymi i 
zasad odbioru odpadów udzielała Pani Iwona Cofalik – Inspektor w Referacie 
Gospodarki Komunalnej i Funduszy Zewnętrznych Urzędu Gminy Mszana. 
W analizowanym okresie wywóz odpadów komunalnych realizowała firma Eko-
Glob, ta sama, która obsługuje teren gminy od kilku lat. Zasady wywozu, ujęte 
w Regulaminie, nie zmieniają się od lat i są dla mieszkańców korzystne – brak 
ograniczeń w ilości oddawanych odpadów, darmowe worki, duża częstotliwość 
wywozu.  W ostatnich latach bardzo wzrasta ilość oddawanych odpadów,  
zarówno spod posesji, jak i w PSZOK. 
W toku kontroli Komisja nie wniosła uwag. 
Informacji i wyjaśnień w sprawie przyznanych koncesji na sprzedaż napojów 
alkoholowych na terenie gminy w 2020 r. udzielała Pani Jolanta Krzyształa – 
Inspektor w Referacie Administracji, Edukacji i Informacji Urzędu Gminy 
Mszana. W 2020 roku na terenie Gminy działały 24 punkty sprzedaży napojów 
alkoholowych, w kontrolowanym okresie pozytywnie załatwiono wszystkie 
wnioski o przyznanie koncesji. Była ich podobna ilość, jak w latach poprzednich. 
Nie było zgłoszonych interwencji w sprawie zakłócania porządku w związku ze 
sprzedażą napojów alkoholowych. Następnie wydatkowanie środków na 
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realizację Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w 2020 roku przedstawiła Pani Renata Studzińska – Członek 
Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Mszanie. 
Działalność Komisji realizowana jest z wpływów pozyskiwanych z zezwoleń na 
sprzedaż napojów alkoholowych. Wydatki Komisji zostały zawarte w protokole.  
Komisja nie wniosła uwag. 

 Radna Beata Wieszołek, Przewodnicząca Komisji Budżetu i 
Infrastruktury z posiedzenia komisji dnia 20 września br.: 

Na posiedzeniu Komisja pozytywnie zaopiniowała aktualizację Programu 
Ochrony Środowiska - przygotowaną na zlecenie Gminy przez firmę Westmor 
Consulting. Komisja zapoznała się także z aktualnymi problemami i wyzwaniami 
w obszarze gospodarowania odpadami komunalnymi. Z roku na rok gmina 
notuje wzrost ilości oddawanych odpadów, ilość ta znacznie wzrosła w roku 
bieżącym. Na przetarg otwarty 20 września dotyczący wywozu odpadów w 
2022 roku wpłynęła jedna oferta. Złożyła ją firma Eko-Glob, która obsługuje 
teren gminy Mszana już od wielu lat. Oferta jest obecnie badana. 
Komisja wysłuchała również informacji o przebiegu wykonania budżetu za I 
półrocze 2021 roku. Wykonanie dochodów na dzień 30 czerwca 2021 wynosi 
56,41%, a wykonanie wydatków - 47,66%. Obie te wartości uznaje się za 
prawidłowe. Również Regionalna Izba Obrachunkowa wydała pozytywną opinię 
o przedłożonej przez Wójta Gminy informacji o przebiegu wykonania budżetu 
za I półrocze bieżącego roku.  
Ponadto Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
budżetu Gminy Mszana na 2021 rok. Zmiany dotyczą między innymi 
przeznaczenia zaplanowanych przedsięwzięć w budżecie gminy w ramach 
środków funduszu sołeckiego na 2021 r., przyjętych uchwałami zebrań 
wiejskich.  
Komisja pozytywnie odniosła się również do wniosku Radnego Piotra Kuczery w 
sprawie wystosowania apelu do premiera rządu oraz parlamentarzystów z 
terenu województwa śląskiego o podjęcie działań mających na celu 
przeciwdziałanie podwyżkom cen gazu. Projekt uchwały w tej sprawie został 
dołączony do porządku obrad dzisiejszej sesji. 

 Radny Rafał Bura, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, z jej 
posiedzenia w dniu 23 września 2021 r.: 

Na posiedzeniu omawiano Program Wspierania Rodziny, który należy przyjąć 
na kolejne trzy lata, to jest 2021 - 2023. Koordynatorem Programu będzie 
Ośrodek Pomocy Społecznej. Radni zapoznali się również z informacją o 
stypendiach i nagrodach wypłacanych z budżetu gminy. Stypendium dla 
studentów w roku akademickim 2019 – 2020 otrzymał jeden student, tylko 



 5

jeden złożył wniosek. Stypendium wynosi 250 zł miesięcznie i jest przyznawane 
od października do czerwca. 
Nagrody za wysokie osiągnięcia  sportowe od sierpnia ubiegłego roku do 
sierpnia bieżącego roku otrzymali: 
4 - Klaudia Mitko 
2 - Zofia Zdziebło  
4 - Julia  Pośpiech  
Nagrody za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej i upowszechniania 
kultury w 2021 roku otrzymali: 
- w kategorii NAGRODA ARTYSTYCZNA GMINY MSZANA - Pani Monika Mrozek  
- w kategorii NAGRODA GMINY MSZANA ZA UPOWSZECHNIANIE KULTURY - 
Magdalena Komarek 
- w kategorii NAGRODA GMINY MSZANA ZA CAŁOKSZTAŁT DZIAŁALNOŚCI – 
Grupa Teatralna KREDENS z Połomi.  
Komisja zaopiniowała również pozytywnie trzy wnioski o przyznanie Nagrody 
Wójta Gminy Mszana za osiągnięte wyniki sportowe, które wpłynęły do Urzędu 
Gminy w ostatnim czasie.  
Do sprawozdań nie było pytań. 

Pkt. 7. Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad - podjęcia 
uchwał w sprawie: 

 a/ zmiany budżetu Gminy Mszana na 2021 rok, 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Budżetu i Infrastruktury w 
dniu 20 września bieżącego roku. 
Do projektu nie było pytań. Przewodniczący odczytał treść uchwały i zarządził 
głosowanie. 
Głosowano w sprawie: zmiany budżetu Gminy Mszana na 2021 rok. 
Wyniki głosowania: Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXXIII/227/2021 została podjęta. 

 b/ przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Mszana na lata 
2021-2023, 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych na posiedzeniu w 
dniu 23 września. 
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Do projektu nie było pytań i uwag. Przewodniczący odczytał treść uchwały i 
zarządził głosowanie. 
Głosowano w sprawie: przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie 
Mszana na lata 2021-2023.  
Wyniki głosowania: Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXXIII/228/2021 została podjęta. 

 c/ przyjęcia "Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Mszana na lata 
2021-2024 z perspektywą do roku 2028", 

Przewodniczący poinformował, że projekt został omówiony i pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Budżetu i Infrastruktury w dniu 20 
września br.  
Do projektu nie było pytań. Przewodniczący odczytał treść uchwały i zarządził 
głosowanie. 
Głosowano w sprawie: przyjęcia "Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 
Mszana na lata 2021-2024 z perspektywą do roku 2028".  
Wyniki głosowania: Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXXIII/229/2021 została podjęta. 

 d/ podjęcia pilnych działań mających na celu przeciwdziałanie 
drastycznym podwyżkom cen gazu, służącego do ogrzewania 
mieszkań, 

Przewodniczący poinformował, że projekt został przygotowany na wniosek 
Radnego Piotra Kuczery, poparty przez Komisję Budżetu i Infrastruktury na 
posiedzeniu w dniu 20 września 2021 r.  
Do projektu nie było pytań. Przewodniczący odczytał treść uchwały i zarządził 
głosowanie. 
Głosowano w sprawie: podjęcia pilnych działań mających na celu 
przeciwdziałanie drastycznym podwyżkom cen gazu, służącego do ogrzewania 
mieszkań.  
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Wyniki głosowania: Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
Tak (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXXIII/230/2021 została podjęta. 
 
Prowadzący obrady poinformował o wyczerpaniu tego punktu porządku obrad i 
przeszedł do kolejnego.  

Pkt. 8. Wolne głosy i wnioski 

W tym punkcie Przewodniczący RG odczytał korespondencję, która wpłynęła na 
jego ręce. 

 Wpłynęła uchwała Rady Gminy Rudnik w sprawie apelu o podjęcie 
pilnych działań zmierzających do ratowania Wojewódzkiego szpitala 
Specjalistycznego nr 3 w Rybniku.  

 Przewodniczący przypomniał, że podobną uchwałę podjęła również 
Rada Gminy Mszana na sierpniowej sesji. Apel ten został wysłany m.in. 
do Prezesa Rady Ministrów i Ministra Zdrowia. 16 września wpłynęło 
do Urzędu Gminy Mszana pismo z Departamentu Lecznictwa z 
odpowiedzią na to pismo.  
Przewodniczący odczytał pismo. Poinformował, że pismo jest do 
wglądu w Biurze Rady Gminy. 

 W dniu dzisiejszym, tj. 28 września br. wpłynęła odpowiedź na pismo 
w tej samej sprawie od Posła Krzysztofa Gadowskiego. Informuje on, 
że w temacie trudnej sytuacji Wojewódzkiego Szpitala 
Specjalistycznego nr 3 w Rybniku składał dwie interpelacje poselskie, 
które przesyła wraz z odpowiedziami na nie. Pismo Posła jest również 
do wglądu w Biurze Rady Gminy. 

Dalej w sprawach bieżących głos zabierali: 

 Radny Piotr Kuczera zadał pytanie insp. Piotrowi Hajskiemu z Referatu 
Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa Informacji – przypomniał, że 21 
września 2020 roku złożył pismo w sprawie linii napowietrznej 
Telekomunikacji, chodziło o wyeliminowanie zbędnych kabli. Czy są jakieś 
nowe informacje w tym temacie? 

 Pan P. Hajski odpowiedział, że urząd prowadzi w tej sprawie od dłuższego 
czasu korespondencję z firmą Orange, która przejęła linie telekomunikacyjne. 
Pod koniec ubiegłego roku przyszła odpowiedź, że na naszym terenie z 
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liniami napowietrznymi wszystko jest w porządku. Gmina się z tym nie 
zgodziła i wysłała kolejne pisma, przesyłając również dokumentację 
zdjęciową pokazującą wiszące nisko nad ziemią, zagrażające bezpieczeństwu 
linie napowietrzne.  Do gminy wpłynęło pismo Orange informujące, że w 
sierpniu będzie prowadzona kolejna inwentaryzacja, o której wyniku urząd 
zostanie poinformowany. Insp. P. Hajski zapewnił, że sprawa ta będzie na 
bieżąco monitowana, ponieważ awarie wciąż się zdarzają, łamią się stare 
słupy, dziś kolejny raz wpłynęło zgłoszenie z ulicy Styry o przerwanych 
przewodach. Zostało to również przekazane firmie. 

 Na pytanie Radnego P. Kuczery, jakie prace są aktualnie wykonywane na 
rewitalizacji centrum Gogołowej, odpowiedzi udzielił insp. ds. inwestycji pan 
Marek Małek. Zostały wykonane ławy fundamentowe na segmencie B, czyli 
części budynku, gdzie będzie GOKiR. Obecnie trwa zbrojenie na segmencie A, 
prawdopodobnie w czwartek te prace mają zostać odebrane. W 
poniedziałek firma planuje betonować te ławy, a następnie wykonywać 
zbrojenie ścian fundamentowych na segmencie B. Obecnie na budowie jest 
podwykonawca, pracuje ok. 10 osób, czyli wystarczająca ilość na ten zakres 
robót. 

 Radny Roman Goik przekazał pytanie mieszkańców w sprawie remontów 
cząstkowych na drogach – czy firma pracuje codziennie, czy tylko w 
niektórych dniach? Zapytał również, kiedy zostanie położona druga warstwa 
asfaltu na remontowanym odcinku ul. Szkolnej, ponieważ mieszkańcy 
narzekają na próg, który tam obecnie występuje.  

 Odpowiedzi udzieliła Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Funduszy 
Zewnętrznych Pani Dorota Rajszys – wykonawcą prac na ul. Szkolnej jest 
Przedsiębiorstwo Robót Drogowych, firma ta prowadzi prace równocześnie 
na wszystkich 7 przekazanych odcinkach. Według informacji firmy, jeśli 
pogoda pozwoli, od piątku 1 października będzie wylewana druga warstwa 
asfaltu. Termin na zakończenie robót firma ma do końca października. 
Jeśli chodzi o remonty cząstkowe, wykorzystano juz 100 % kwoty na te prace 
zaplanowanej, jest analizowana możliwość przesunięcia dodatkowych 
środków. Co do organizacji prac– firma nie ma wyznaczonych dni, kiedy jest 
w terenie a kiedy nie. Po podpisaniu umowy gmina przekazuje firmie plac 
budowy, zazwyczaj jest to robione etapami, w kolejnych sołectwach. Firma 
ma określony termin na ich wykonanie. 

 Radna Elżbieta Skorupa zadała pytanie, kiedy ruszy budowa kolejnego 
fragmentu chodnika przy ul. Centralnej? 

 Pani Kierownik Rajszys przypomniała, że jest podjęta uchwała o przyznaniu 
dotacji w kwocie 200 tys. złotych dla Powiatu na ten cel. Powiat jest po 
otwarciu ofert, najtańsza oferta to prawdopodobnie ok. 360.000 zł. 
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Kierownik poinformowała, że nie ma na razie informacji, kiedy firma miałaby 
zacząć budowę, bo powiat nie zakończył jeszcze procedury przetargowej. 
Zapewniła, że udzieli informacji na kolejnej sesji.  

 Radny P. Kuczera przekazał informację od mieszkańców korzystających ze 
skateparku, że jedna z ławek, w pobliżu altany, jest uszkodzona. 

 Sekretarz Gminy Joanna Szymańska odpowiedziała, że sprawa zostanie 
zgłoszona Dyrektorowi Gminnego Ośrodka Sportu, który jest 
odpowiedzialny za ten teren. 

 Pan Radny Kuczera poprosił, aby omówiono technologię wykonywania prac 
remontowych na łączniku ul. Centralnej z Przyległą. Zwrócił uwagę, że 
prawie od 8 lat prosi o naprawę nawierzchni na tym odcinku wraz z 
wymianą korytek odwadniających. W zeszłym tygodniu na miejscu był insp. 
do spraw dróg z Urzędu Gminy wraz z kierownikiem budowy, Radny 
przedstawił im swoje wątpliwości dotyczące planów montażu obrzeży, 
zamiast korytek odwadniających. Mają one wychodzić ponad poziom drogi, 
a to spowoduje, że po ulewie drogą popłynie rzeka wody. Radny wyraził 
zdziwienie takim rozwiązaniem, dodał, że korytka odwadniające służyły 
bardzo dobrze, dopóki się nie zniszczyły. Należy je wymienić na nowe, o co 
od lat występował, a nie zastępować obrzeżami. Radny dodał, że nie 
wyobraża sobie takiego rozwiązania, bo po ulewie ludzie będą brodzić w 
wodzie. 

 Kierownik D. Rajszys  odpowiedziała, że nie ma obaw, iż powstanie tam 
rzeka. W terenie znajdują się kratki kanalizacji deszczowej, droga w trakcie 
remontu zostanie tak przeprofilowana, że kratki złapią wodę. Krawężniki 
będą chroniły posesje mieszkańców przed nadmiernym napływem wody. 
Takie rozwiązania były już stosowane także na innych remontowanych 
odcinkach - przez odpowiednie wyprofilowanie drogi woda będzie spływać 
do kratek. 

 Radny P. Kuczera zauważył, że kratki są położone znacznie niżej, dopiero od 
posesji p. Szymanowskiego, a od góry nie ma nic. Cała woda, która pójdzie 
od góry spłynie na ten 120-metrowy odcinek. Jako mieszkaniec Radny wie, 
ile tam jest wody. Korytka bardzo dobrze spełniały swoją rolę, odbierały 
wodę posyłając ją do położonej poniżej rury 200-tki, w kierunku rowu przy 
drodze powiatowej. Mieszkańcy byli zadowoleni z tego rozwiązania. Teraz są 
obawy, że po ulewie będą chodzić w rzece. 

 Kierownik D. Rajszys zwróciła uwagę, że prace wykonuje firma z 
doświadczeniem, również kierownik budowy ma doświadczenie z wielu 
robót. Wyraziła przekonanie, że droga zostanie wykonana w taki sposób, 
aby polepszyć jej stan i nie zaszkodzić mieszkańcom.  
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Po dalszej dyskusji ustalono, że w najbliższym czasie zostanie zorganizowane 
spotkanie z udziałem Radnego i kierownika budowy oraz inspektora nadzoru. 
Sprawa zostanie omówiona w terenie. 
 
Więcej pytań i głosów w tym punkcie nie było.  

Pkt. 9   

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Marek Liśnikowski zamknął 
obrady XXXIII sesji Rady Gminy Mszana.       
 
Przewodniczący Rady Gminy 
/-/  
Marek Liśnikowski 
 
Protokołowała                                                 
/-/  
Mirosława Książek-Rduch                                          
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
________________________________________ 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


